
Referat Årsmøte Notodden Bridgeklubb 2017 

  Godkjennelse av innkalling. 

 Det var 14 stemmeberettigede til stede. Innkalling ble godkjent 

  Valg av dirigent 

 Morten Thunberg ble valgt 

 Valg av sekretær 

 Per Johan Schau ble valgt 

  Valg av 2 til å underskrive protokollen 

 Kari Myrene og Thorbjørn Svihus ble valgt. 

 Godkjennelse av årsberetning 

 Årsberetning ble gjennomgått og Kai Skogen fikk nok engang velfortjent 

applaus for innsatsen for klubben. I tillegg ble det velfortjent applaus til 

Morten Thunberg og Runar Steinmoen for sin innsats for klubben. Vidar 

Myrene fikk kløvernål og Kari Myrene fikk ruternål dette året. Ellers ønsker 

Kari mer «trøkk» rundt rekruttering og mente vel at kretsen ( hvor 

klubben har 3 medlemmer med i styret) burde ha dette på agendaen. 

Årsmelding godkjent med disse merknader. 

 

 Innkomne forslag 

 Det var ingen forslag. 

  Godkjennelse av regnskap/revisorberetning 

 Ivar fikk svar vedr. MVA kompensasjon og dermed blei regnskapet 

godkjent. 

8 Fastsettelse av kontingent  

 Styrets forslag om ingen endringer ble enstemmig godkjent 

 Godkjennelse av budsjett 

 Styrets forslag til budsjett ble til en fin diskusjon, da flere tok til orde for å 

lage et budsjett som går i pluss. Og dette gjøres ved å øke salgsinntekter 

fra 23000 til 30000 (økte priser) og grasrotandel fra 13000 til 15000( fra 

5% til 7%). Dette gir et overskudd på 7050 istedet for et underskudd på 

1950, og dette ble så enstemmig godkjent. 

 Valg av Klubbstyret. 

  - Leder   Runar Steinmoen valgt for 1 år 

  - Kasserer   Morten Thunberg ikke på valg 

– Styremedlem  Kai Skogen ikke på valg 

–  Styremedlem  Morten Kaarstein valgt for 2 nye år 



  - Styremedlem  Arild Steinmoen valgt for 2 nye år 

 

  - 2 Revisorer  Ivar Schau 1 år 

      Per Johan Schau 1 år 

  - Valgkommite   Vidar Myrene 1 år 

      Per Johan Schau 1 år 

  - Turneringsleder  Morten Thunberg 1 år 

  - Materialforvalter  Runar Steinmoen 1 år 

 

Generell informasjon: 

Leder Runar Steinmoen åpnet møte. En fin og grundig gjennomgang av 

årsmøtesakene, ledet av Morten Thunberg, noen gode diskusjoner og til slutt 

kunne gjenvalgt leder Runar Steinmoen takke for tilliten og heve årsmøte. 

Deretter var det tradisjonen tro spekemat med noko attåt. Alle tok for seg av tørt 

og vått. 

Dermed klart for kveldens høydepunkt, 4bords turnering, hvor vinneren ikke fikk 

premie, men de beste vant. Noen valgte å fortsette spillinga ut i de små timer. 

 

 

 

Notodden, _____-______-2018 

 

 

Per Johan Schau   Kari Myrene   Thorbjørn Svihus   

Sekretær    Protokollunderskriver Protokollunderskriver 

 


